

## Styremøte nr. 02-2025

<b>Dato: 18.02.2025</b> <b>Tilstede: Anica, Trond, Sølvi, Lisbeth, Nina, Monika og Hanne</b> <b>Forfall:</b> <b>Sted: Messenger</b> Tekst i rødt er tidligere omtale av saken, tekst i normal skrift er utviklingen		
Saksnummer		Ansvarlig
1/24	<b>Godkjenning av referat 01-2025.</b> <b>Godkjent</b>	Alle
2/25	<b>Medlemsbladet</b> 2025 Vi har ingen redaktør	Alle
3/23	Økonomi  Bedriftskonto Sparekonto	
04/24	<b>Gjøre stas på Æresmedlem.</b> <b>Ble overrekt Blomster på Morokulien med flott tale fra Astrid.</b>	
14/24	<b>Retningslinjer utstillingskomitéen</b> Forslag gjennomgått. Forslaget renskrives, samt sjekklister for gjennomføring utarbeides. Oversendes utstillingskomitéen for tilbakemeldinger når denne er klar. Utsettes	
16/24	<b>Retningslinjer for underavdelinger eller vedtekter</b> Styret må finne ut av om underavdelinger skal ha vedtekter eller retningslinjer. Disse må være like for alle avdelinger. Styret må undersøke hva som gjelder av regler for om man skal ha retningslinjer eller vedtekter. Undersøke med Norsk Kennel Klub om man skal ha retningslinjer eller vedtekter. Er det system i NKK for hvordan det skal se ut og hva det skal hete? Trond sjekker med NKK Styret utarbeider forslag for årsmøtet om inlemming av vedtekter for underavdelinger i klubbens lover.	
18/24	<b>Styrets utstillinger 2025</b> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 18 Januar Skien</li> <li>• Kristiansand 26 April. Hamresanden i forbindelse med NKK Kristiansand. Forslag om å leie Hamresanden og avd. Sørlandet står for kiosk. Også</li> </ul>	

	<p>inntekt.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Forslag om 7-8 Juni Pinsehelgen vannprøve og to utstillinger. <b>Forslag Sanngrunn Skarnes, evt.</b> Morokulien.</li> <li>• Elverum 23 August utstilling 24 August vannprøver.</li> </ul>	
<b>19/24</b>	<p><b>Søknader vannprøver</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Avd. Trøndelag har søkt om 28 og 29 Juni og treningsleir fra 23-27 Juni.</li> <li>• BTV <b>søkt om vannleir 26 og 29 Juni.</b> Med utdanning av roere og figuranter. Endret vannleir datoer til forkant av vannprøver. 7-8 August vannleir.</li> <li>• <b>Bruksrådet ønsker å avholde vannprøve 26 og 27 Juli på Tangenodden med treningscamp i forkant av prøven. Godkjennes av styret.</b>- Bruksrådet ønsker å flytte denne til 19 og 20 Juli med en treningscamp i forkant. Bruksrådet er kjent med at det Gold Cup samme helg.- Godkjent av styret.</li> <li>• BTV 9 og 10 August på Svangstrand , Sylling. Godkjent.</li> <li>• <b>Styret må sjekke med Avd. Trøndelag og BTV om noen av de har mulighet til å bytte helg. Monika sjekker ut med Avd. Trøndelag og Anica sjekker med BTV.</b></li> </ul>	
<b>20/24</b>	<p><b>Gjennomgå retningslinjer for Bruksrådet</b>  <b>Endre retningslinjer slik at de samsvarer med gjeldende praksis</b>  Foslag om å be Bruksrådet komme et forslag på hvordan de ønsker retningslinjer satt opp for å fungere.</p>	
<b>21/24</b>	<p><b>Oslo Dog Show 14-16 November 2025</b>  Behandling om deltagelse behandles neste møte  Styret er enige om å delta på Oslo Dog show 2025. Styret etablerer allerede nå arbeidsgrupper for de forskjellige aktivitetene. Lisbeth ansvarlig for arbeidsgruppe raseparade. Anica ansvarlig for arbeidsgruppe Rasestand og Hanne ansvarlig for arbeidsgruppe vannshow.</p>	
<b>22/24</b>	<p><b>Terminliste utsillinger 2025</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>NNK 18 Januar. Anders Tunold- Hanssen er forespurt. Svart nei.. Anica har forespurt Anette Edlander Sverige. Dommer Sebastian Harnik, Polen. Vidar Andersen Elev på Leonberger, Newfoundland og St. Bernard begge hårlagsvarianter.</b></li> <li>• <b>BTV 19 Januar- Maija Heinelle svart ja til å dømme. Vidar Andersen er enten elev eller aspirant på nuffer avhengig av antall påmeldte lørdag. Sven Olav Gustafsson går som aspirant på Leonberger Søndag. Anette Vabø-Andersen elev for Berner Sennen på Søndag. Enighet om at avd. BTV lager regnskapet for</b></li> </ul>	

	<p>begge utstillinger i Skien. Vi må ha utstillingens leder og dyrevelferdskontrollør. Hanne sjekker med Thea for utstillingens leder. BTV stiller med dyrevelferdskontrollør.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Styret Kristiansand 26 April-Hamresanden i forbindelse med NKK. Avd tar kiosk og inntekter fra det. Lisbeth avtaler med retriever klubben om å låne dommer og ringpersonell fra de slik at vi deler reise kostnader. Dommer som retrieverklubben skal ha Jennie Andersson kan dømme Newfoundlandshund. Skriver og ringsekretær er ikke på plass enda. Vi satser på å starte vår utstilling tidlig ca kl. 10.00 . Vi trenger skriver og ringsekretær.</li> <li>• Styret Pinsen 7-8 Juni- Vannprøve. Anica forespør Monica Bargum om mulighet for lån av Damtjern for vannprøver. Monika booker overnatting for vanddommer Lina Lethonen.</li> <li>• BTV 12.07.2024-</li> <li>• Østfold/Follo 13.07.2024- Dommer Kerstin Einarsson</li> <li>• Elverum 23 August utstilling og 24 August vannprøve. Anica forespør Rita Breesch for mulighet til å dømme både eksteriør og vann.</li> <li>• 7 September- Avdeling Vestlandet</li> </ul>	
23/24	<p><b>Årsmøtet</b></p> <p>Anica griper tak i Klubb Championat. Anica sjekker opp med Ingunn for å få mestvinner diplomer. Mestvinner premier må bestilles på Magnor. Bestiller Pizza for servering mellom årsmøtet og oppdrettermøte.</p> <p>Økonomi ikke ferdigstilt. Monika er i dialog med revisor. Sak 7; Kontingent forslag uendret for 2026 kr 350,-pr. år Sak 8; -budsjett (orienteringssak) deles ut på årsmøtet. Årsmøtesak; Forslag om at storcert skal vandre. Sak 9.2 + 9.3 + 9.5; Årsmøtevedtak</p> <p>Digitalt årsmøte? Ikke mulig pr. i dag å få til digital stemmegivning som er hemmelig. Evt kun forhåndstemmer ved personvalg.</p>	
24/24	<p><b>Behov for ny hjemmeside.</b></p> <p>Vi jobber videre med dette. Styret må ha hjelp fra noen med kompetanse på området. Styret oppretter en arbeidsgruppe som starter arbeidet med en som kan bygge siden etter</p>	

	klubbens behov. Arbeidsgruppe bestående av Anica, Henriette, Lisbeth.	
<b>03/25</b>	<b>Sunnhetsutvalget</b> Oppdrettermøte avholdes etter årsmøtet er ferdig.	
<b>01/25</b>	<b>Klage fra flere i avd. Trøndelag</b> Klage på styrets avgjørelse om deltagelse for Newfoundlandshund. Styret svarer opp klagen.	
<b>Eventuelt</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Trond foreslår høyere fokus og styring på bruk av spesialdommere på våre spesialutstillinger. Anica utformer en mail å sende til Newfoundlandshundklubber rundt i verden for å innhente navn på deres spesialdommere i håp om å kunne lage en liste over disse.</li> <li>• Feilfakturering av medlems skap for alle som er knyttet til avdeling Vestlandet. Anica sender mail om håndtering av dette.</li> <li>• Forslag fra medlem om å fjerne titler fra mestvinnerlister for å forenkle føring og lesing av lister. Titler blir med på diplomer men ikke mestvinnerlistene fra og med 2025.</li> </ul>	

**Neste møte:**

**Tirsdag 25. Mars kl 19.30**